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Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

"Uniós támogatásból tanodaprogram jövőnélkül? II." címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Hiller István oktatási és kulturális miniszterhez . A kérdésre
írásban várom válaszát.

Tisztelt Miniszter Úr !

Azonos című kérdésemre nem kaptam Öntő l kielégítő választ .

Sajnálatos módon Ön előtt nem ismert, hogy a tanodák döntő része a HEFOP-pályázatok
kapcsán, ösztönzésre jött létre . Döntően így részesültek összességében több mint 300 millió s
támogatásból . A tanodák panaszolják, hogy létalapjaik megszűntek, még az elnyert
támogatásaikat se kapják kézhez . Ön megküldött egy listát az uniós támogatásban részesült
tanodákat fönntartó szervezetekr ő l . Ezek közül számos köztudottan nem működik,
sajtóforrások szerint számuk a tizet sem éri el .

Pontosan hány tanoda működik jelenleg?
Milyen felelős oktatáspolitika részeként mi a terve a tanodákkal ?
Mi a sorsa az uniós forrásból beszerzett tanodai eszközöknek?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2009 . április 2 .

Dr. Pósán László
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